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只供內部填寫 FOR OFFICIAL USE ONLY
事務委員會審核結果 Committee review results

□ 批準Approved

□ 否決Rejected

收表日期 Received Date

通過入會日期 Review date

_______Year年_____Month月 Day日 Passed by

第_____屆第 次會董會通過 Board of Directors

會員編號 Member Number

Hong Kong Pet Trade Association Limited (Non-profit organization)
香港寵物業商會有限公司 (非牟利機構)

會員申請表格
Membership Application Form

請細閱以下各項須知，並以正楷填寫正確資料。
Please read the notes and complete all items in BLOCK LETTERS.
公司資料 Company Information

申請公司名稱 * (中文)

公司第一代表人個人資料 Information of the 1st Representative
代表人姓名 Name of Representative * (請刪去不適用者 Please delete where inappropriate)

中文姓名 English Name
先生 / 小姐 / 女士 / 博士 Mr / Ms / Mdm / Dr

職位 Position 手提號碼 Mobile No. 電郵地址 Email Address

此欄資料供本會日常聯絡之用For Usual Contact

代表人秘書/助理姓名Contact person＊ 電話No with Whatsapp app 電郵地址 Email Address

業務性質: (可選擇多於一項) Nature of business :(can setect more than one)

根據 貴會章程申請加入為＊ would like to register as □ 永久會員Permanent Member □ 普通會員Ordinary Member□ 贊助會員Associate Member

本公司經介紹人(如適用) 推薦加入貴會。

We are referred by (if applicable) to join the HKPTA Association.

Company name of Applicant*

公司地址 (中文)

Company Address

香港通訊地址(如與上述地址不同)

Correspondence address (if different from the above)

商業登記號碼 公司電話 公司網址
Business Registration No. Company Telephone Company Website

公司成立年期 Company established year 店舖數量 Number of shops 員工數量 Number of employee

A. 零售類 Retail 批發類Wholsales 服務類 Services
□ 寵物店(售賣狗) dogs sale □ 寵物/水族用品 Pet/Aquarium products □ 寵物寄養 Pet boarding

□ 寵物店(售賣貓狗) dogs & cats sale □ 寵物繁殖者 Pet breeder □ 寵物訓練 Pet training

□ 寵物店(售賣貓) cats sale □魚場(觀賞魚繁殖者) Fish farm breeder □ 善終服務 Hospice service

□ 寵物店(只售賣寵物/水族用品) Selling pet products only □ 寵物用品生產商 Manufacturer □ 寵物移民 Pet immigration

□ 寵物店(附設寵物美容服務) pet grooming □ 寵物保險 Pet Insurance □ 寵物美容學校 Pet Grooming School

□ 水族店 Aquarium Shop □ 狗餐廳/餅店 Dog restaurant

□ 爬蟲專門店 Reptile Shop

□ 雀鳥專門店 Bird Shop □ 其他與寵物有直接關係之商業活動 Other commerical activities retaled to pets

□ 小動物專門店 Small animal shop (請列出 please list out) ____________________________________

B. □ 寵物/水族用品出口商 Products Exporter

□ 本港註冊獸醫 Registered Veterinarian in HK

□ 個別之寵物興趣組織 Individual pet organizations

□ 本地或海外之寵物相關組織或團體

Local or overseas pet related organizations

□ 其他與寵物業有聯繫之公司 Other company related to pet industry

□ □



Ref : 2025-1AF
會籍類別 Membership Types

普通會員 / 永久會員 :
凡持有商業登記證，及從事貿易或提供專業服務而符合本會宗旨之商號或公司﹔包括以下三項

A. 寵物零售業–有店舖同時出售寵物、寵物用品或提供寵物服務之商戶

B. 寵物用品/牲口批發商–批發多於十間寵物零售店

C. 其他寵物相關服務行業–以上兩個類別以外之寵物相關業務

Ordinary Member / Permanent Member :
A business registration certificate is held and is engaged in trade or provides professional services and is in accordance with
the purpose of this association.
A. Retail - there are shops selling pet, pet supplies or pet services at the same time
B. Supplies / Wholesalers - wholesale to more than ten retail shops
C. Other pet related services industries - pets related to the above two categories of business
贊助會員 :
凡持有商業登記證，及從事貿易或提供專業服務而符合本會宗旨之商號或公司﹔包括以下
本港註冊獸醫，其他寵物相關服務行業

Associate Member :
A business registration certificate is held and is engaged in trade or provides professional services and is in accordance with
the purpose of this association. Including Registered veterinary surgeons in Hong Kong, and company associated with the
pet industry.

會費 Membership Fee
□ 永久會員Permanent Member HK$ 8,000.00 (需成為普通會員滿三個年度才可申請永久會員 ,申請資格最終由

會董會審批通過) (To be an ordinary member for 3 years, can apply for permanent membership, ultimately approved by the board of directors.)

□ 普通會員Ordinary Member HK$ 800.00
□ 贊助會員Associate Member HK$ 200.00
備註 Remark

(1)本會會籍年度由每年1月1日起計，至12月31日止，敬請留意。Please note the membership year of HKPTA is valid from 1st Jan, and end at 31st Dec.

(2)在6月30日後申請入會，可繳交一半會員年費。Apply for membership after 30 June, can pay half of the annual membership fee.

其他資料 Other Information
1.閣下從那些途徑認識本會? How do you know about HKPTA?
□ 宣傳單張 / Promotion Leaflets □ 商會季刊 “HKPTA” Journal □ 展覽會 Exhibitions

□ 入會邀請信 Invitation letters □ 商會網頁 HKPTA Website □其他Others

2.加入本會原因 Reasons of joining us

□ 透過本會向政府反映意見 Could voice out opinions to the Government

□ 本會擁有良好聲譽及形象 Positive reputation and image of the Association

□ 欲參加本會各類會員活動以擴建商貿網絡 To join the member activities and expand business network

□ 朋友推薦 Referral

□ 其他原因 Other reasons _______________________________________________________________________

確認所提供之申請資料無訛聲明 Declaration of Correct Information
申請表內所提供的公司及個人資料，將用作提供本會會員服務之用途，包括但不只限於以下各項： (1) 辦理入會手續；(2) 發放本會資訊及聯絡；(3) 統計及研究分析；(4) 制定會員

名錄等。申請表內所提供的各項資料均屬自願性質，如部份資料未能提供，可能導致未能成功辦理入會申請。此外，本會不會將收集所得的個人資料用作銷售或轉移給第三方用。
The company and personal information provided in the application form will be used to provide our membership services, including but not limited to the following: (1) Processing
membership procedures; (2) Issuance of membership fees, Association information and contact; (3) statistics and research analysis; (4) preparation of membership directory, etc.
All information provided in the application form is voluntary. If some information cannot be provided, This may result in failure to successfully apply for membership. In addition,
the Association will not sell or transfer the personal information collected to third parties.

本人謹此聲明於香港寵物業商會入會申請表上所填寫的各項資料均屬正確無誤。

I declare that the information provided by us on the above form is true and correct to the best of my knowledge and belief.

本公司經已細閱並同意遵守香港寵物業商會之守則及會章

Our company has read and agreed to abide by the Code and terms of the Hong Kong Pet Trade Association Limited.

公司代表人姓名 Representative name：

公司代表人職位 Representative position：

申請表填寫日期 Application date：

請以中英文填妥入會申請表，並連同公司商業登記副本、公司代表人名片，以及支票 (抬頭:香港寵物業商會有限公司)寄交本會會籍部 Please fill in the membership application form
in both Chinese and English, and send it with a copy of the company's business registration, the business card of the company representative, and a cheque (payable to: Hong
Kong Pet Trade Association Limited) to the Membership Department
(地址:新界荃灣白田霸街5-21號嘉力工業中心A座16樓11室) <香港寵物業商會會籍部收>。查詢電話：35425170
(Address: Room 11, 16/F, Block A, Hi-Tech Industrial Centre, 5-21 Pai Tin Pa Street, Tsuen Wan, New Territories) <Membership Department> For Inquiry call: 35425170

公司代表人簽署及公司蓋章

Signature of company representative and company chop
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